
Zápis č. 5
ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá

konaného dne 12.8.2011 v budově obecního úřadu ve Veselé od 19.00 hod.

Přítomni: Z. Fučík, F. Hanyš, L. Hanyš, V. Vávrová, J. Jansa, Š. Formanová, Š. Varečka
Hosté: viz. příloha - Prezenční listina

Program jednání:
1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu
2. Informace o kontrole z KÚ + schválení jednacího řádu obce Veselá
3. Obecně závazné vyhlášky
4. Prodeje pozemků
5. Informace o odpadech
6. Informace o Územním plánu obce Veselá
7. Informace o zaměření obecních cest
8. Informace o komunitním plánu sociálních služeb
9. Rozpočtové opatření č. 2
10.Zpráva k přepočtu odměn
11.Různé
 
ad 1) Úvod
Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, seznámil přítomné s 
projednávaným doplněným programem a prohlásil zasedání za usnášeníschopné.
Zároveň navrhl ověřovatele zápisu a zapisovatelku zápisu.
ZO schvaluje doplněný program a ověřovatele  zápisu Š.  Varečka aj.  Jansa a  zapisovatelku zápisu V. 
Vávrovou.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

p. Vrbata žádá o nahrávání záznamu z jednání ZO. Obec by měla mít záznam z jednání.
p. Horáček také žádá o nahrávání.
ZO souhlasí s nahráváním jednání ZO
PRO: 0 PROTI: 7 ZDRŽEL SE: 0 – návrh nebyl přijat

ad 2) Informace o kontrole z KÚ + schválení jednacího řádu obce Veselá
Starosta obce informoval přítomné o kontrole z KÚ Libereckého kraje, která se konala 1.6.2011. PhDr. 
Mgr. Dana Janečková a JUDr. Peter Samčík přivezli návrhy obecně závazných vyhlášek obce Veselá a 
zároveň „mustr“ jak má vypadat zápis a usnesení z jednání zastupitelstva obce.
Zápis má obsahovat: přítomné, nepřítomné a omluvené členy ZO, přítomné hosty, projednávaný program, 
stručný zápis co bylo projednáno a jak bylo zodpovězeno.
Zároveň starosta obce seznámil přítomné s jednacím řádem, který zůstává nezměněn a bude zveřejněn na 
úřední desce úřadu a internetových stránkách obce Veselá.
p. Horáček – materiály 10 dní předem nejdou odevzdávat, když program je zveřejněn 7 dní předem.
ZO ruší jednací řád schválený dne 29.11.2006 a 28.1.2009 a schvaluje jednací řád zastupitelstva obce 
Veselá dle předloženého návrhu.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 3) Obecně závazné vyhlášky
Obecně závazné vyhlášky zůstávají nezměněny
č. 1/2011 o místním poplatku ze psů – 50,- Kč/pes/rok, každý další 100,- Kč.
č. 2/2011 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů – 400,- Kč/osoba/rok, 400,- Kč/chata, chalupa/rok
ZO schvaluje obecně závazné vyhlášky č. 1/2011 a č. 2/2011 dle návrhu.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0



ad 4) Prodeje pozemků
Lesy České republiky podaly žádost o koupi pozemků p.č. 1056, 1057 a 1874 vše k.ú. Veselá u Semil. 
Jedná se o cesty v lese na Jařebovce. Navrhují cenu 1,- Kč/m2.
p. Horáček – jak je to řešeno v územním plánu? Nebude s tím nějaký problém?
p. Cerman – proč je prodávat? Ze zákona kdo cesty používá a zničí, musí je opravit.
ZO schvaluje prodej pozemků p.č. 1056, 1057 a 1874, vše k.ú. Veselá u Semil Lesům České republiky  
za cenu 1,- Kč/m2.
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2 (Š. Varečka, Z. Fučík)

P. Lukáš Jakubů požádal o koupi pozemků p.č. 1/1, 1/2 a stavební pozemek p.č. 1, vše k.ú. Bítouchov. Na 
minulém ZO bylo uloženo provést místní šetření, při kterém bylo zjištěno, že tento pozemek není vhodný 
pro stavbu rodinného domku. Je tam špatná příjezdová cesta a není elektrika.
p. Jakubů – je v zastavitelném území obce.
ZO schvaluje pozemky p.č. 1/1, 1/2 a stavební pozemek p.č. 1, k.ú. Bítouchov neprodávat 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
p. Jakubů – žádá, aby obec pozemky udržovala.

P.  Petr  Šušoljak podal žádost  o prodej  pozemku p.č.  71.  k.ú.  Veselá  u Semil.  Tento pozemek má ve 
výpůjčce a žádá o jeho koupi.
ZO  bere záměr prodeje pozemku p.č. 71, k.ú. Veselá u Semil na vědomí a  ukládá starostovi provést  
místní šetření a předložit zastupitelstvu návrh řešení.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 5) Informace o odpadech
Jak bylo řečeno na minulém zastupitelstvu obce Veselá byla vypovězena smlouvu o nakládání s odpady. 
Nová smlouva se uzavírat nebude. Technickým službám Lomnice nad Popelkou postačí,  že jsem tuto 
informaci jako zastupitelstvo obce vzali na vědomí a informovali obyvatele. V současné době je možnost 
do sběrného dvora v Lomnici nad Popelkou vozit zdarma tříděné el. spotřebiče; pneu a suť za poplatek, 
který se hradí přímo ve sběrném dvoře. Jinak platí nadále stejný odvoz odpadů. 
ZO bere na vědomí informaci o odpadech.

ad 6) Informace o Územním plánu obce Veselá
Územní plán dle informace pana starosty letos dokončený nebude. A to ze třech důvodů – odvolání dvou 
orgánů, svolání nového jednání. Dále pan Horáček podepsal dohodu o prodloužení termínu o šest týdnů. 
Na  základě  informace  pí.  Mikešové  z  Krajského  úřadu  Libereckého  kraje  jsme  podali  žádost  o 
prodloužení termínů a dotace nám byla přislíbena na příští rok.
p. Horáček – neví co podepsal, není si ničeho vědom
pí. Ouhrabková – říkalo se, že nebudou vyšší daně ze stavebních pozemků a už říkají že budou
p. Vrbata – z jakého důvodu se odvolali? Chtělo by se písemně zeptat proč.
p. Horáček – abychom nepřišli o dotace.
ZO bere na vědomí informaci o ÚP Veselá

ad 7) Informace o zaměření obecních cest
Pan starosta informoval přítomné, že se obecní cesty  vyměřovat nebudou, protože není přesně na základě 
čeho. 
Dle informace od Pozemkového úřadu Libereckého kraje a Pozemkového úřadu v Semilech, Městského 
úřadu v Semilech a Katastrálního úřadu v Semilech je s vyměřováním cest velký problém, protože není 
podle  čeho  přesně  vyměřovat.  Katastrální  území  Kotelsku  má  sice  zrpacovanou  digitální  mapu.  Dle 
informací je to papírová mapa z 80. let přepracovaná od stolu do digitální podoby, kde zlomové body 
nejsou v terénu zaměřeny a neodpovídají zkutečnostem. Dále  je velký problém, že tyto mapy pracují s 
tolerancí 3 metry. Což je v dané situaci při vyměřování cest pro obec nepotřebné. Přikládám poslední 
snímek z letecké mapy a tam je jasně vidět, že zaměření úseku cesty mezi manž. Horáčkovými a pí. 
Čuttovou není zapotřebí.
pí. Vošvrdová – existují GPS, je tolerance +- 15 cm
pí. Ouhrabková – při vyměřování pozemků jí řekli, že je tolerance 2,95 m



p. Jakubů – digitální snímky jsou pouze orientační
p. Vošvrda – zaměří se podle zlomových bodů
p. Jakubů – nechat udělat vyměření od třech geodetů a pak soud rozhodne
p. Horáček – v r. 2007 Pozemkový úřad zdarma nabízel vyměření cest
ZO bere na vědomí informaci o (ne)vyměřování cest

ad 8) Informace o komunitním plánu sociálních služeb
Starosta obce seznámil přítomné o došlé brožuře o komunitním plánu sociálních služeb na Lomnicku. 
Brožura je k nahlédnutí na obecním úřadu a bude i v obchodě.
ZO bere na vědomí informaci o komunitním plánu sociálních služeb na Lomnicku.

ad 9) Rozpočtové opatření č. 2
Paní účetní předkládá návrh na schválení rozpočtové změny č. 2 ve výši 90.000,- Kč – v příjmech dotace 
na zaměstnance VPP a ve výdajích vyplacení v odměnách. 
ZO schvaluje rozpočtovou změnu č. 2 dle návrhu.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 10) Zpráva k přepočtu odměn
Paní  místostarostka  přečetla  zprávu  k  přepočtu  odměn  vypracovanou  pí.  účetní  Ilonou  Šafaříkovou, 
kterou  zastupitelstvo  obce  pověřilo  v  rámci  nápravných opatření  zjistit  a  vyčíslit  rozdíl  vyplácených 
odměn zastupitelů (starostky a místostarosty). Z tabulky vyplývá, že pí. starostka by měla vrátit 6.477,- 
Kč a p. místostarosta 4.827,- Kč. Nadále platí dle nápravného opatření tyto pohledávky vymáhat.
Při  vyčíslení  těchto  rozdílů  pí.  Šafaříková  zjistila,  že  bývalé  starostce  pí.  Vránové nebyla  vyplacena 
krácená odměna za listopad (do 10.11.2011),  ale odměna za celý měsíc.  Odměna za celý měsíc byla 
vyplacena též p. Horáčkovi a pí. Štěpánkové, přičemž měla být krácena (od 10.11.2011). 
p. Horáček – chyba pí. Pourové a ne jeho, ale souhlasí s ponížením odměny za březen
p. Vrbata – bude tabulka součástí zápisu. 
p. starosta - Ano, bude.
ZO schvaluje vyplacení odměny za březen v ponížené částce p. Horáčkovi a pí. Štěpánkové dle návrhu. 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Dále paní  účetní  uvádí,  že  vzniklý inventarizační  rozdíl  byl  zřejmě nedopatření  a  vychází  ze  součtu 
různých analytických účtů.
pí. Vošvrdová – tato částka byla ve zprávě o hospodaření již v r. 2008
ZO schvaluje odúčtování inventarizačního rozdílu dle návrhu.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 9) Různé
– faktura z 12/2010

Na obecní úřad byla doručena faktura splatná v 12/2010 na nátěr stromků proti okusu od p. Krause 
– Lesní práce.

– vánoční ozdoby
p. starosta podal návrh na přikoupení ještě jedné sady a rozšíření vánočních ozdob i na Žďár a na 
Nohavici.
p. Horáček – nedával by to vůbec – jeho názor. Kdyby se za ty peníze radši odpustilo starým 
lidem placení odpadů.
p. Cerman – dejte anketu do krámu a napište tam co to stojí

– vlajka v Kotelsku
p. starosta zjistil, když chtěl při úmrtí p. Cacáka vyvěsit černý prapor v Kotelsku, že není držák ani 
na škole ani na knihovně. Proto navrhuje tento držák koupit a někde umístit, ať se může vyvěšovat 
i státní vlajka při svátcích
p. Cerman – na škole nikdy nebyl, na hasičárně býval na vratech
p. Horáček – vyměňte státní znak tady na budově úřadu



– opravy cest
p. starosta informoval přítomné o dohodě s p. J. Folgrtem z Loktuše na opravě cest: do Bítouchova 
– obě cesty, na Žďáře k Drahoňovským, v Kotelsku k bytovkám, cesta k Menclovým, na Tikov 
přes Vrbatovo
p. Vrbata – nejdřív pozemek odkanalizovat, jinak to voda zase hned splaví. Souhlasí s opravou za 
podmínek: bude odkanalizováno, nezvýší se nivelita, úprava bude pouze na obecních pozemcích
p. starosta – požádal o ukázání kanálů a řekl, že se cesta za těchto podmínek opravovat nebude
pí. Ouhrabková – cesta na hora, lidi jezdí po poli a ne po cestě, je vymletá

– odpověď p. Horáčkovi
p. starosta přečetl odpovědi na dotazy, které nadiktoval p. Horáček na minulém jednání ZO.
p. Horáček – měli jste poslat odpověď do 30 dnů písemně. Kolik stálo vypracování dohody s pí. 
Vránovou? 
p. starosta – 10.000,- Kč.
pí. Ouhrabková – kůly na cestě v Kotelsku u pí. Čuttové

– předání staveniště
p. Valeš z Lesů ČR Harrachov předal firmě Marinka z Jilemnice staveniště pro opravu tarasu u 
potoka ve Veselé. 
p. Cerman – opravovali už za něj, tenkrát prosadili oba břehy, tak teď taky musí udělat oba.
p. Vrbata – jak se to bude řešit od mostu dál? 
p. starosta – nijak. Od mostu se bude opravovat směrem nahoru k p. Jakubíčkovi
p. P. Hanyš – dle březnového jednání měli opravovat až k Vojtíškovým
p. starosta – při předání bylo řečeno k p. Jakubíčkovi, ještě zjistí podrobnosti
p. L. Hanyš – bude dopravní omezení?
p. starosta – co půjde opraví z cesty, zbytek pak omezení, ale silnice celá zavřená nebude
p. Vrbata – voda odnáší levý břeh a mycí plocha je zlomená. Mostek na „Pardubice“ drží jen na 
jednom …................

p. Vošvrda – p. Frátrík uzavřel cestu.
p. starosta – je domluveno místní šetření na pondělí 15.8.2011.

p. Jakubů – jaký záměr má obec s pozemky v Bítouchově? Klesá hodnota pozemků, jsou tam nálety a 
černá skládka.
pí. Ouhrabková – když tam je zbořeniště, proč teď nelze stavět?
p. starosta – není příjezdová cesta

ověřovatelé zápisu:

............................................ ..............................................
Štefan Varečka Jiří Jansa

............................................ ..............................................
Vladimíra Vávrová František Hanyš
místostarostka obce starosta obce


